
Jegyzıkönyv 
 
Készült Baté Önkormányzat Képviselı-testületének 2010. május 12-én készült rendkívüli 
testületi ülésérıl.  
 
Jelen vannak:  Zsalakó Ernı-polgármester 
                        Fonai Jenı-alpolgármester 
                        Bızsöny András 
                        Gobányi Sándor 
                        Tombor János 
                        Szijártó Józsefné - képviselık 
                        Patakiné Kercsó Szilvia - körjegyzı 
                        Boda Anikó – mőszaki elıadó 
 
 

- Zsalakó Ernı-polgármester köszönti a rendkívüli testületi ülésen megjelenteket, 
megállapítja, hogy a testület határozatképes, mivel 8 fı képviselıbıl 6 fı jelen van. 
Ismerteti a napirendi pontot és megkérdezi, hogy van-e más javaslat. Más javaslat 
nincs a testület az alábbi napirendet tárgyalja.  

 
Napirendek:  

 
1. Köztemetı rendelet módosítása 

Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 
 

2. Egyéb tájékoztatások 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 

 
 

Napirendek tárgyalása:  
 

1. Köztemetı rendelet módosítása 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 

 
- Zsalakó Ernı-polgármester elmondja, hogy ezen módosítás sürgetı lenne, mivel az új 

sírhelyre már lenne igény, igaz, hogy az elızı ülésen ezt elnapolta a testület. Javasolja 
az urnaliget kialakítását, amely a ravatalozó és urnafal és a Gaál kripta közötti rész 
lenne, errıl méretarányos rajz készült 1-100-hoz. A további terület kijelölését tovább 
egyeztetjük. 58 urnasírhely elég lesz, 3 méter van az urnafaltól.  

 
- Gobányi Sándor: Az a kérdés, hogy hol lesz az elsı temetési hely, ha a temetés befelé 

megy, akkor le kell taposni a sírokat sajnos, ha az urnafal mellett lesz az elsı hely. 
Véleménye szerint középen kellene kezdeni a sírhelyeket.  Ezért lett volna jó 
közreadni a térképet véleményeztetni. A helyszínt is rendbe kell tenni, 
dísznövényekkel kellene megtölteni, és a Gaál kriptát rendbe kell tenni.  

 
- Fonai Jenı: 58 hely lesz kialakítva. Mennyi urnát lehet befogadni egy helyre? Az 

elızı ülésen a díszsírhelyek miatt volt a vita.  
 

- Zsalakó Ernı-polgármester – 2  urna befogadására lesz alkalmas egy hely.  



 
- Szijártó Józsefné: Gobányi képviselı úr javaslatát nem támogatja. Véleménye szerint 

nem jó, ha a terület közepére teszik a sírt és lehet , hogy évekig még üresen áll a többi 
hely. 

 
- Zsalakó Ernı-polgármester: Ezzel az urnaligettel új temetkezés indulhatna el, a szélén 

javasolja mindenképpen ezt elkezdeni, az üres terület közepébe nem javasolja az elsı 
sírt megkezdeni. A sírhelyet a terület közepén kijelölni nagyon pontos mérnöki 
munkát igényelne. A sorok között 2,5 méter lesz az út.  

 
- Boda Anikó. 80 cm járat van a sorok között.  

 
- Tombor János. Az út elıtti területen lehet parkolni?  

 
- Boda Anikó. A parkolás ellen akár lehet lánccal is védekezni, nem kellene oda 

parkolni, ez egy kegyeleti hely. Ezt a részt akár tujákat is le kell védeni.  
 

- Bızsöny András: akár egy sor is kimaradhatna elıl.  
 

- Boda Anikó: egységesnek kell lenni. 
 

- Gobányi Sándor: Ez lehet elegáns és szép is akár. A parkolás tekintetében sajnos 
korlátozottak a lehetıségek, mivel az a kegyeleti helyen kívül van. A beteg embereket 
és a mozgáskorlátozottakat kell beengedni, a gépjármő sérti a kegyeleti helyet. A 
parkolást belül, vagy kívül kell biztosítani.  

 
- Boda Anikó: Körbe kell keríteni a temetıt, le kell határolni akár sövénnyel is. 

 
- Zsalakó Ernı-polgármester: - Az egyháznak van területe a templom elıtt,  egy üres 

terület, akár itt is lehetne parkolás. 
 

- Fonai Jenı: Sajnos mivel a temetı mellett van a templom , amely egyedüli, ezért 
alakult ki az a parkolási rend. Akár az oda vezetı utat meg kell csinálni, hogy a 
feljárás könnyebben biztosított legyen az üres területre.  

 
- Gobányi Sándor: Itt meg kell nézni a domborulatot is. Javaslata, hogy a rajz készüljön 

el és 2-3 hét után le kell zárni teljesen ezt a témát. Mennyi idı alatt készül el a 
mőszaki rajz teljes részre? A szakértı jelölje ki a helyeket, a növények legyenek 
kirakva, legyen erre felhatalmazva a polgármester. Javasolja, hogy ne legyen parkoló a 
temetıben.  

 
- Boda Anikó: kb. 1 hónap múlva, június végére elkészül a mőszaki rész, a vázrajzot 

pontosítani kell.  
 

- Zsalakó Ernı-polgármester kéri a testületet, hogy szavazzanak a rendelet 
módosításáról.  

 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 6 igen egyhangú szavazattal az alábbi rendeletet 
alkotja:  
 



Baté Községi Önkormányzat Képviselı-testületének 8/2010.(V.13.) önkormányzati 
rendelete 
A köztemetıkr ıl szóló 8/2000.(X.12.) önkormányzati rendelet módosításáról 
 
 

2. Egyéb tájékoztatások 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 
 

- Zsalakó Ernı-polgármester az alábbi tájékoztatást adja  az elızı ülésen történtekrıl 
röviden:  

- 1 telek értékesítésre került az új telkeknél a 274/5 hrsz-u Tápler István Kaposvár, 
Mezı u. 23. sz. lakos részére  1201 m2 terület, 1801.500,-Ft értékben.  

- Vodafonnal rendezve lett a telekmegosztás, bérlet 
- Elmondja, hogy részt vett egy bemutató koncerten, amit az a fúvószenekar adott, 

amelynek az önkormányzat támogatást adott, kaptak 30 db CD-t is.  
 

- Gobányi Sándor: tájékoztatja a testületet, hogy a Taszári társulási ülésen az iskolával 
kapcsolatban, ahol a 2009. évi pénzmaradvány Baté községre jutó részét visszakérte az 
önkormányzat nevében ez kb. 147 e Ft. Ezt iskolafejlesztésre kívánta volna fordítani 
az igazgató. Ezt a jövıben át kell gondolni.  

 
Más napirendi pont nincs, a polgármester megköszöni az ülésen való részvételt és az ülést 
bezárja.  
 

K.m.f. 
 
 
Zsalakó Ernı                                                                      Patakiné Kercsó Szilvia 
Polgármester                                                                       körjegyzı   


